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Les associacions de discapaci·
tats que funcionen al país esta·
ran atentes perquè les remodela·
cions previstes de les avingudes 
Meritxell i Carlemany complei·
xin els requisits d’accessibilitat  
necessaris per als diferents col·
lectius. De fet, ja estan treballant 
des de fa temps amb aquest 
objectiu i s’han pogut reunir 
recentment amb les autoritats 
d’Andorra la Vella i Escaldes·
Engordany, que els han infor·
mat sobre què preveuen els dos 
projectes en aquest àmbit. 

La iniciativa de mantenir 
aquests contactes amb els res·
ponsables comunals ha estat 
de l’Associació de Minusvàlids 
d’Andorra (Amida), que es va 
adreçar als dos comuns per po·
der disposar d’informació. Tot 
i així, les corporacions ja tenien 
previst convidar les entitats a ce·
lebrar reunions perquè pogues·
sin donar el seu parer, segons va 
explicar la presidenta d’Amida, 
Agustina Grandvallet. La pri·
mera impressió és que “estan 
molt receptius a les nostres de·
mandes” i es tindran en compte, 
segons va indicar Grandvallet. 

Tant en una com en l’altra 
trobada, els representants dels 
discapacitats van poder ex·
pressar els seus neguits pel que 
respecta a la futura accessibili·
tat en aquests espais. En el cas 
d’Escaldes·Engordany, ja tenen 
previstos, “i els han tingut pre·
sents”, la majoria dels aspectes 
relatius a aquesta matèria, com 
serien, per exemple, els semà·
fors adaptats o que el mobiliari 
urbà deixi l’espai suficient per·
què puguin passar persones que 
vagin en cadira de rodes. “És un 
projecte que està bastant avan·
çat”, va manifestar la presidenta 
d’Amida. 

Pel que respecta a Andorra la 

Vella, però, les qüestions d’ac·
cessibilitat encara estan menys 
desenvolupades, una cosa lògi·
ca si es té present que a hores 
d’ara el que s’està licitant és el 
concurs d’idees. 

“Creiem que els dos comuns 
estan fent la seva feina”, va as·
senyalar la presidenta d’Ami·
da. En el cas de la capital, les 
autoritats han convidat els re·
presentants de les associacions 
a presentar una llista dels llocs 
que ofereixen encara avui dia 
dificultats per als diferents col·
lectius de discapacitats per, pos·
teriorment, prendre iniciatives 
per corregir les mancances que 
hi pugui haver. 

Amida vigilarà l’accessibilitat 
en la remodelació de les vies

obres a meritxell i carlemany

tati masià

els discapacitats volen que es compleixin els requisits d’accessibilitat.

Tots dos comuns han informat dels projectes els discapacitats
julià rodríguez
anDorra la Vella

Una cinquantena de paradistes 
van participar ahir en la Fira 
dels capricis de Sant Julià de 
Lòria. El cònsol menor lauredià, 
Manel Torrentallé, va explicar 
que en aquesta edició havien 
tingut més demanda per part 
dels paradistes, i va destacar 
que la celebració d’una fira men·
sual s’està consolidant en públic 
i en venedors.

El fet que hagi estat una fira 
temàtica, en aquest cas dedica·
da als capricis, té a veure amb la 
voluntat del Comú d’organitzar 
una fira temàtica mensual, com 
l’agroporcina que va celebrar·se 
fa ara un mes, per dinamitzar el 
poble i el comerç local els diu·
menges al matí.

“Si no s’hagués fet avui la 
fira, no veuries gairebé ningú 

per aquí i a Sant Julià, però entre 
els inflables de la plaça Laurèdia 
i la fira animes el poble”, va ex·
plicar Torrentallé. “Hem tingut 

més demanda i la gent ja comen·
ça a veure aquestes fires com 
una oportunitat per donar·se a 
conèixer”, va concloure. 

Cinquanta paradistes prenen 
part en la Fira dels capricis

sant julià de lòria

agències
sant julià De lòria

tati masià

sant julià de lòria va celebrar ahir la Fira dels capricis.

Els presidents dels dos grups 
parlamentaris estan treballant 
conjuntament per presentar 
una proposició de llei que re·
guli el finançament dels partits 
polítics, tal com va recomanar 
el Grup d’Estats contra la Cor·
rupció del Consell d’Europa 
(Greco) en l’informe sobre An·
dorra del maig del 2011.

El president del grup par·
lamentari demòcrata, Ladis·
lau Baró, ha explicat que de 
moment les coses avancen bé i 
que esperen que es pugui arri·
bar a un consens entre els dos 
grups. Per la seva banda, el 
president del grup parlamen·
tari socialdemòcrata, Jaume 
Bartumeu, ha afegit que ja te·
nen un text sobre la taula i que 
els “falten poques setmanes 
per acabar·ho d’aclarir”.

Tot i que el termini fixat pel 
Greco perquè Andorra es do·
tés d’una llei de finançament 
de partits es va esgotar a finals 
de l’any passat, els dos grups 
parlamentaris estan treballant 
per poder presentar una pro·
posició de llei conjunta, que 
hauria de ser aprovada en 
aquest període de sessions.

Bartumeu ha assegurat que 
van endarrerits en aquesta 
qüestió però que estan a punt 
d’enllestir el text, i que per 
tant es podria presentar d’aquí 
a poques setmanes. Ha afegit 
que els dos presidents de grup 
estan treballant “en paral·lel 
però en comunicació”, cadas·
cun amb el suport del seu ex·
pert en la matèria.

Per la seva banda, Baró ha 
explicat que l’objectiu és com·
plir amb les recomanacions 
del Grup d’Estats contra la 
Corrupció aplicant els estàn·
dards de transparència que es 
requereixen a l’hora de regu·
lar el finançament de les for·
macions polítiques. Per aquest 
motiu, estan recollint els crite·
ris que s’apliquen als països de 
l’entorn, però sense haver·
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El PS demana 
sobre una 
liquidació d’1,6 
milions a la CG-2

redacció
anDorra la Vella

El conseller general social·
demòcrata David Rios ha 
presentat a Sindicatura unes 
preguntes amb resposta es·
crita en relació amb una li·
quidació d’1.667.000 euros, 
amb data 30 de setembre del 
2012, al projecte de la CG·2 
Soldeu·Pas de la Casa i acces·
sos. Concretament, vol saber 
a quins treballs correspon la 
liquidació; en quina data va 
acordar el Govern l’adjudi·
cació dels treballs i en quin 
exercici pressupostari s’han 
executat. Des del PS posen en 
relleu que el fet que no s’hagi 
observat el 2012 cap actuació 
al tram especificat que justi·
fiqui l’import els porta a for·
mular les preguntes. 

solidaritat

Entrega de la 
recaptació de 
la primera gala 
solidària

redacció
anDorra la Vella

Pyrénées Andorra i l’Sport 
Hotel Hermitage & Spa han 
entregat a l’Unicef i a Càritas 
els 9.580 euros recaptats en la 
primera gala solidària, orga·
nitzada el desembre passat. 
Les fonts de recaptació van ser 
el sopar solidari i la subhasta 
benèfica de les obres originals 
de la campanya de Nadal. 

pyrénées anDorra

el lliurament dels xecs.


